
Protokoll	  fört	  vid	  årsmöte	  för	  Sjöberga	  samfällighet	  den	  12	  maj	  2012	  i	  
Södra	  Rörums	  församlingshem	  

	  
§	  1. Mötet	  öppnades	  klockan	  11.00	  av	  Tommy	  Klamborn.	  Mötet	  ansåg	  att	  årsmötet	  

var	  behörigt	  utlyst	  och	  godkände	  det.	  	  
§	  2. Dagordningen	  godkändes.	  Tommy	  vill	  diskutera	  räkenskapsårets	  sträckning	  

under	  punkten	  övrigt.	  
	  

§	  3. Tommy	  Klamborn	  valdes	  till	  mötesordförande.	  
	  

§	  4. Till	  justeringsmän	  valdes	  Knud	  Heidelbach	  och	  Ragnar	  Persson.	  
	  

§	  5. Anita	  läste	  upp	  föregående	  års	  protokoll	  vilket	  därefter	  lades	  till	  handlingarna.	  
	  

§	  6. Styrelsens	  och	  revisorernas	  verksamhetsberättelse.	  
Tommy	  redogjorde	  för	  styrelsens	  verksamhetsberättelse	  och	  passade	  på	  att	  ge	  
en	  eloge	  till	  Anders	  Menander	  för	  det	  fina	  arbete	  han	  gjort	  med	  revisionen.	  	  Det	  
har	  varit	  stora	  kostnader	  med	  vattnet	  även	  detta	  år.	  Bland	  annat	  har	  en	  stor	  
vattenläcka	  föranlett	  att	  Ronny	  Andersson	  tillsammans	  med	  Åkerholms	  Rör	  
gjort	  en	  inventering	  av	  den	  gemensamma	  rördragningen	  av.	  En	  ny	  vattenmätare	  
har	  installerats	  i	  pumphuset.	  Fastighetsbestånd	  och	  förändringar	  –	  avsättning	  
7000	  kronor	  till	  fond.	  
Årets	  ekonomiska	  resultat	  är	  -‐2796	  kronor.	  
Kent	  redogjorde	  för	  resultaträkningen	  och	  förtydligade	  den	  höga	  kostnaden	  för	  
förvaltning	  med	  att	  ny	  skrivare	  hade	  inköpts	  och	  två	  styrelsearvoden	  hade	  
hamnat	  på	  årets	  resultat.	  	  
Balans-‐Resultat	  har	  en	  differens	  på	  grund	  av	  ett	  fel	  i	  bokföring	  på	  1890	  kronor.	  
Årets	  avskrivningar	  är	  reducerat	  med	  7000	  kronor	  då	  det	  var	  bokfört	  felaktigt	  
2011.	  	  
Debiteringslängd	  är	  utskickad	  tillsammans	  med	  kallelse	  och	  inga	  
inbetalningskort	  eller	  påminnelser	  kommer	  att	  skickas	  ut	  i	  framtiden	  
Eget	  kapital	  redogjordes	  för	  och	  godkändes	  av	  mötet	  .	  
Kent	  läste	  upp	  revisorernas	  berättelse	  eftersom	  Torsten	  Elofsson	  och	  Anders	  
Menander	  hade	  förhinder	  att	  närvara.	  
	  

§	  7. Ersättningen	  till	  styrelsen	  godkändes.	  	  
	  

§	  8. Stämman	  beviljade	  styrelsen	  ansvarsfrihet.	  
	  

§	  9. Styrelsens	  förslag	  till	  inkomst	  och	  utgiftsstat	  presenterades.	  	  Föreningens	  
inkomster	  är	  86	  100	  kronor	  och	  utgifter	  upplöper	  till	  65	  800	  kronor.	  	  Mötet	  
beslöt	  att	  årsavgiften	  blir	  oförändrad	  (900	  kronor).	  	  

	  
	  	  	  	  	  	  	  §	  10.	  Tommy	  Klamborn	  omvaldes	  till	  ordförande	  på	  ett	  år.	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  §	  11.	  Madeleine	  Davidsson	  valdes	  som	  ny	  ledamot	  på	  2	  år	  samt	  omval	  för	  Eva	  	  
	  	  	  	  

	  Menader	  på	  2	  år.	  	  Asta	  Hansen	  omvaldes	  om	  som	  styrelsesuppleant	  på	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  2	  år.	  



	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  §	  12.	  	  Anders	  Menander	  och	  Torsten	  Elofsson	  valdes	  som	  revisorer	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  för	  1	  år.	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Knud	  Heidelback	  och	  Roland	  Andersson	  	  	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  omvaldes	  som	  revisorsuppleanter	  på	  1	  år.	  	  

	  
	  	  	  	  	  	  	  §	  13.	  Till	  valberedning	  omvaldes	  Ola	  Ahlqvist	  och	  Rickard	  Lundquist	  på	  1	  år.	  
	  
	  	  	  	  	  	  	  §	  14.	  En	  motion	  från	  Ola	  Ahlqvist	  differentierade	  medlemsavgifter	  för	  fritids-‐	  och	  

året-‐runt	  boende	  hade	  inkommit.	  Stefan	  Ekberg	  påpekar	  att	  motioner	  endast	  
kan	  lämnas	  av	  fastighetsägare,	  men	  man	  beslutade	  diskutera	  frågan	  i	  alla	  fall.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Tommy	  redogjorde	  vad	  som	  gäller	  generellt,	  vilket	  innebär	  att	  man	  måste	  göra	  
en	  förnyad	  ”Förrättning”	  hos	  Lantmäteriet.	  Detta	  medför	  en	  större	  kostnad	  för	  
samfälligheten.	  Ett	  annat	  alternativ	  finns	  där	  styrelsen	  kan	  beviljas	  att	  besluta	  
om	  differentierad	  årsavgift,	  även	  detta	  till	  en	  kostnad	  för	  samfälligheten.	  Efter	  
diskussion	  beslutades	  att	  rösta	  för	  bordläggning	  eller	  att	  göra	  en	  utredning.	  
Vid	  omröstning	  röstades	  för	  avslag	  av	  ärendet.	  

	  
	  	  	  	  	  	  	  §	  15.	  Övriga	  frågor	  

Tommy	  föreslog	  att	  vi	  ändrade	  i	  stadgarna	  att	  räkenskapsåret	  ska	  gälla	  från	  1/1	  
till	  31/12,	  vilket	  skulle	  underlätta	  för	  årsredovisning	  och	  bokslut.	  Mötet	  
beslutade	  att	  bordlägga	  frågan.	  
Mikael	  Davidsson	  uppmanade	  oss	  att	  se	  upp	  med	  främmande	  bilar	  i	  området.	  
Det	  är	  bra	  att	  skriva	  ner	  registreringsnummer	  och	  kontakta	  Mikael	  vid	  
tveksamheter.	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Tommy	  meddelade	  att	  han	  säljer	  fiskekort	  till	  Sjöbergasjön.	  
	  	  
	  
	  	  	  	  	  	  §	  16.	  	  Årsmötesprotokollet	  hålls	  tillgängligt	  på	  stora	  anslagstavlan,	  hos	  ordförande	  	  	  	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  och	  sekreteraren.	  
	  

	  	  	  	  	  	  	  §	  17.	  Mötet	  avslutas.	  
	  
	  
	  
	  
Vid	  protokollet	  dag	  som	  ovan	  
	  
…………………………………………………..	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  Anita	  Ekdahl/sekreterare	  
	  
	  
Justeras:	  
…………………………………………………………	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  ……………………………………………………	  
	  	  	  	  	  	  	  	  	  Ragnar	  Persson	   	   	   Knud	  Heidelbach	  


